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                                                                                                 Pan 
                                                                                                 Grzegorz Kaczmarek 
                                                                                                 Radny  

            Rady Miejskiej Inowrocławia 
                                                                                                                                                                      
 Szanowny Panie Radny, 

 

W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 19 czerwca 2024 r. informuję, że  Prezydent Miasta 

Inowrocławia Arkadiusz Fajok podjął już działania mające na celu przywrócenie klubów osiedlowych 

w Inowrocławiu. Obecnie zostały już zainicjowane działania związane ze znalezieniem odpowiednich 

lokali na prowadzenie tej działalności. Planowane jest także wykorzystanie lokali będących  

w zasobach Miasta w celu reaktywacji tych placówek, które mają służyć integracji społecznej oraz 

zapewnienie mieszkańcom dostępu do miejsc, gdzie mogą rozwijać swoje zainteresowania, spotykać 

się i uczestniczyć w różnych formach aktywności społecznej i kulturalnej. 

 

 Zabezpieczenie środków finansowych na adaptację przestrzeni oraz funkcjonowanie klubów 

osiedlowych jest kluczowym elementem realizacji tego projektu. Aktualnie analizujemy możliwości 

finansowe Miasta.  

 

 Wierzymy, że utworzenie klubów osiedlowych przyniesie wiele korzyści społeczności lokalnej  

i przyczyni się do podniesienia jakości życia mieszkańców Inowrocławia. 

 

z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji  

i Komunikacji Społecznej 

 

/-/Marta Wojsznis-Vazguez 

Otrzymują: 

1. Radny rady Miejskiej Inowrocławia Grzegorz Kaczmarek 

2. Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia 

3. a/a 


